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Spørgsmål:
”Ministeren bedes oplyse, hvor meget ministeren forventer, at de cirka 24 nyan-
satte medarbejdere i vurderingsankenævnene vil nedbringe den gennemsnitlige 
sagsbehandlingstid for en sag?”

Svar:
De 24 årsværk i vurderingsankenævnene skal i 2011 behandle sager vedr. fra-
drag for forbedringer i grundværdien, de såkaldte FFF-sager. 

FFF-sagerne er komplicerede og kræver en vis oplæring. Det kan således ikke 
forventes, at de nyansatte medarbejdere kan producere ligeså mange sager i 2011 
som en erfaren sagsbehandler.

Det skønnes, at de 24 årsværk tilsammen kan behandle omkring 800 sager i løbet
af 2011. De skal som udgangspunkt behandle sager, der er modtaget i 2008, og 
den gennemsnitlige sagsbehandlingstid på afsluttede sager nedsættes derfor ikke 
væsentligt i indeværende år. Set i sammenhæng med, at der også blandt anke-
nævnssekretariaternes øvrige medarbejdere produceres en del sager, vil den gen-
nemsnitlige sagsbehandlingstid på afsluttede sager blive reduceret på sigt.  


